
JAARVERSLAG SECRETARIS OVER 2017 

  

In het jaar 2017 zijn ons ontvallen: Wim Vrijmoet, Ans Smits en Eduard Adelaar 
  

Het bestuur bewaart zeer goede herinneringen aan deze leden. 
  

Aantal leden op 31-12-2017: 130 

Aantal afzeggingen: 11 

Aantal aanmeldingen: 30 

  

De samenstelling van het bestuur was: 
Voorzitter: Satar Alladin 

Secretaris: Renée Kist 
Vicevoorzitter + Bestuursvertegenwoordiger: TeCo Bart Privé 

Penningmeester: Hans Schrijvers 

Ledenadministrateur + NBB contact: Kees Bagijn 

Het bestuur kwam 3 maal bijeen voor een vergadering. 
  

In het jaar 2017 is, zoals statutair vastgestled, eenmaal een Algemene Ledenvergadering 
gehouden. 
  

Het bestuur kon ook in 2017 wederom rekenen op de hulp en de inzet van 

commissieleden, de wedstrijdleiding, de rekenaars en van hen die op overige 

terreinen veel werk hebben verzet. Vooral Kees Bagijn heeft zich enorm ingezet voor 
aanwas van nieuwe leden door flyers te verspreiden, posters op te hangen en door onze 
club gesponsorde lessen voor beginners te organiseren. Ook Cees Rijnbeek is hierin actief 
geweest. 
  

In februari 2017 is een medewerkersdag gehouden waarbij bestuur en leden 

van de diverse commissies van gedachten hebben gewisseld. 
In de middag is er een individuele drive gehouden, alle leden konden zich aanmelden. 
Verder is er een voorronde van de ruitenboer, de lentedrive en de herfstdrive geweest. 
In december is er weer een gezellige kerstdrive geweest in het Benoordenhuis. 
  

Het mededelingenblad kwam uit in januari 2017. 
  

Overeenkomsten in 2017: 
Het huurcontract met de Wijkvereniging Benoordenhout is in 2017 voor onbekende tijd 

verlengd. De wijkvereniging wilde oorspronkelijk de exploitatie van het Benoordenhuis eind 
2017 beëindigen. Na veel overleg en na het naar voren schuiven van een mogelijke 
kandidaat om de exploitatie voort te zetten, lijkt het sluiten van het Benoordenhuis voorlopig 
afgewend. Hoe de situatie er nu voorstaat is ons op dit moment niet bekend. Het lijkt echter 
positief. Hopelijk weten we meer tijdens de ALV. 
  

Renée Kist, secretaris 

 

 


